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Primarul Misaila vrea un trafic mai pu?in poluant in Municipiul Focsani

Joi, 11 noiembrie 2021, a avut loc in sala de sedin?e a Primariei Municipiului Focsani o dezbatere publica pe tema Proiectului de hotarare
privind modificare H.C.L nr. 94/2010 privind infiintarea statiei terminus (capat de traseu, terminal) in Autogara Focsani din Str. Marasesti nr.
72, pentru operatorii de transport public de calatori judetean, interjudetean si international, precum si stabilirea rutelor de deplasare ale
acestora cu statii de oprire pe raza Municipiului Focsani.
Proiectul prevede imbunata?irea eficien?ei transportului public de calatori, a frecven?ei si a timpilor sai de parcurs si a accesibilita?ii
acestuia. De asemenea, municipalitatea are in vedere ca utilizarea autoturismelor sa devina o op?iune mai pu?in atractiva din punct de
vedere economic si al timpilor de parcurs fa?a de utilizarea transportului public si a modurilor de deplasare nemotorizata, creandu-se in
acest mod condi?iile optime pentru reducerea numarului autoturismelor si a emisiilor CO2.
Toate aceste obiective ale Primariei Municipiului vor afecta traseele existente ale transportatorilor jude?eni de persoane.
In discu?iile purtate cu transportatorii, Cristi Valentin Misaila a precizat ca un numar de 669 de microbuze tranziteaza, zilnic, Municipiul
Focsani pe diverse rute jude?ene.
"Avem sta?ii de autobuz precum cea de pe B-dul Independen?ei sau cea din fa?a de la Spitalul Jude?ean "Sf. Pantelimon", in care aceste
microbuze ce desfasoara transport public jude?ean sta?ioneaza zeci de minute, ingreunand traficul din oras", a spus Primarul Misaila in
cadrul discu?iilor.
Acesta a mai spus ca obiectivele Primariei Municipiului Focsani, asumate prin contractele de finan?are semnate cu Uniunea Europeana,
sunt acelea de a reduce considerabil poluarea din orasul nostru, dar si traficul auto.
"In calitate de reprezentant al ceta?enilor Municipiului Focsani am avut astazi o dezbatere cu transportatorii din oras si cu reprezentan?ii
Consiliului Jude?ean Vrancea legata de viziunea noastra despre transportul public jude?ean", a mai precizat Primarul Municipiului Focsani.
Cristi Valentin Misaila le-a explicat transportatorilor ca in Focsani, intr-un viitor nu foarte indepartat, vor fi realizate doua autogari moderne,
care se vor transforma in noduri modale pentru calatori.
"Cel mai probabil din 2023, microbuzele care fac trasee jude?ene nu vor mai putea opri in toate sta?iile din oras pentru a prelua calatori.
Stiu ca vestea pe care le-am dat-o astazi transportatorilor nu este pe placul domniilor lor, dar cred ca este ceea ce isi doresc to?i
focsanenii, respectiv un oras mai pu?in poluat si un trafic mai pu?in aglomerat.

Propunerea mea este genul de schimbare radicala si este normal sa sperie si la fel de normal este sa existe opozi?ie la schimbare, dar va intreb pe dumneavoastra,
ceta?enii, daca serviciile oferite de Transport Public SA vi se par mai bune sau mai rele decat cele oferite de transportatorii din mediul privat. Locuitorii din Golesti,
Campineanca, Vanatori si Milcov pot face cea mai buna evaluare. Astept opiniile lor!" a concluzionat Primarul Cristi Valentin Misaila.
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